
 

  Protokół nr 14/2025 
z XIV sesji Rady Powiatu Rzeszowskiego w dniu 22 maja 2025 r. 

Sesja odbywała się w sali sesyjnej Rady Powiatu Rzeszowskiego przy ul. Bernardyńskiej 7 
w Rzeszowie.  

Obrady rozpoczęto 22 maja 2025 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:02 tego samego 
dnia. 

W sesji wzięło udział 28 radnych. 

Obecni: 
1. Jerzy Bednarz 
2. Rafał Białorucki 
3. Małgorzata Budzyń 
4. Tadeusz Chmiel 
5. Bogusława Czachor-Kustra 
6. Damian Drąg 
7. Grażyna Drążek 
8. Wiesław Dudek 
9. Jurek Faraś 
10. Iwona Janowska 
11. Krzysztof Jarosz 
12. Magdalena Kluz-Międlar 
13. Małgorzata Kowal 
14. Stanisław Kula 
15. Jan Lech 

16. Anna Lorenz-Filip 
17. Łukasz Obara 
18. Antoni Ossoliński 
19. Tadeusz Pachorek 
20. Stanisław Pado  
21. Janusz Płodzień 
22. Renata Pyś 
23. Marek Sitarz 
24. Lucyna Sokołowska 
25. Zbigniew Sycz 
26. Artur Szczutek 
27. Mariusz Więcek 
28. Tomasz Wojton 
29. Anna Wolska 

1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Wojton otworzył sesję Rady Powiatu i powitał jej 
uczestników. W sesji wzięli udział radni według załączonej listy obecności oraz: 

- Józef Jodłowski  Senator RP, 

- Zofia Kowalska Prezes Koła Gospodyń Wiejskich w Siedliskach, 
- Agnieszka Gabrowska Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Rzeszowie 
- Marek Radion Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Rzeszowie, 
- Grzegorz Nalepa Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

- Ewa Śliwa Dyrektor Wydziału Zamówień Publicznych i Projektów 
- Zarząd, 
- Skarbnik, Sekretarz.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Powiatu są nagrywane i transmitowane 
na żywo. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest quorum potrzebne 
do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Poinformował, że porządek obrad został określony w materiałach na sesję. 



 

Wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o dodanie do porządku obrad punktu pn.  
„11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.” 

Wpłynął wniosek Zarządu o dodanie do porządku obrad punktu pn.:  
„12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w 
sprawie przekazania zarządzania drogami powiatowymi (Boguchwała)” 

Wpłynął również pisemny wniosek Starosty Rzeszowskiego o odwołanie ze stanowiska 
członka Zarządu pana Zbigniewa Sycza, Starosta prosi również o uwzględnienie 
w porządku obrad podjęcia uchwały w sprawie wyboru członka zarządu – w miejsce pana 
Zbigniewa Sycza. Przewodniczący proponuje, aby były to punkty 13 i 14: 

„13. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania członka Zarządu.”  

„14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu”  

Innych poprawek nie wniesiono. Przewodniczący poddał pod głosowanie wszystkie 
poprawki. 

Głosowano w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad punktu: „11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 
petycji.” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Stanisław Kula, 
Jan Lech, Anna Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, 
Stanisław Pado, Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur 
Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1)Janusz Płodzień 

Głosowano w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad punktu: „12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie porozumienia w sprawie przekazania zarządzania drogami powiatowymi 
(Boguchwała)” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Stanisław Kula, 
Jan Lech, Anna Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, 
Stanisław Pado, Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur 



 

Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1)Janusz Płodzień 

Głosowano w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad punktu: „14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka Zarządu.” 

Wyniki głosowania: 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Stanisław Kula, 
Jan Lech, Anna Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, 
Stanisław Pado, Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur 
Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Janusz Płodzień 

Głosowano w sprawie: 
Dodanie do porządku obrad punktu: „15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka 
Zarządu” 

Wyniki głosowania 
ZA: 28, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (28) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Stanisław Kula, 
Jan Lech, Anna Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, 
Stanisław Pado, Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur 
Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1)Janusz Płodzień. 

Przewodniczący ogłosił, że poprawki zostały przyjęte i Rada będzie obradować według 
zmienionego porządku obrad. 

Następnie stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy pani Zofia Kowalska, Prezes Koła 
Gospodyń Wiejskich w Siedliskach, poprosił o wystąpienie ją oraz Starostę 
Rzeszowskiego pana Krzysztofa Jarosza. 



 

Starosta wręczył p. Zofii Kowalskiej akt powołania na Doradcę Społecznego Starosty 
Rzeszowskiego do spraw kultury. Poinformował, że do jej zadań będzie należeć: 

1) udzielanie Staroście informacji i porad w zakresie sposobów propagowania kultury w 
Powiecie Rzeszowskim,  

2) opiniowanie projektów lub przedsięwzięć dotyczących działalności kulturalnej 
realizowanej przez Powiat Rzeszowski i jednostki organizacyjne. 

P. Zofia Kowalska podziękowała za zaufanie i zapewniła, że będzie starać się wykonywać 
swoje zadania, jak najlepiej potrafi 

2.  Informacje dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. 
a) sprawozdanie z działalności PCPR za 2024 r. wraz z wykazem potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej na 2025 r 
b) sprawozdanie z efektywności pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za 

2024 r. 
c) ocena zasobów pomocy społecznej na 2025r 

Dyr. Agnieszka Gabrowska przedstawiła obszerne powyższe informacje w formie 
prezentacji multimedialnej. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionych informacji.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Rzeszowskiego do realizacji 
i zabezpieczenia wkładu własnego do projektu pod nazwą „Aktywna integracja w 
Powiecie Rzeszowskim”. 

Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, uzyskał on pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych 
i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Spraw Gospodarczych i Transportu,  

Nie wniesiono uwag. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Rzeszowskiego do realizacji i 
zabezpieczenia wkładu własnego do projektu pod nazwą „Aktywna integracja w 
Powiecie Rzeszowskim”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Stanisław Kula 
NIEOBECNI (1) Janusz Płodzień 



 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/126/25 w sprawie 
przystąpienia Powiatu Rzeszowskiego do realizacji i zabezpieczenia wkładu własnego do 
projektu pod nazwą „Aktywna integracja w Powiecie Rzeszowskim”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia powiatowej jednostki budżetowej pod 
nazwą Powiatowe Centrum Integracji Społecznej w Górnie i nadania jej statutu. 

Przewodniczący wskazał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, ten projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Spraw Gospodarczych i 
Transportu. Radni nie zgłosili uwag w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia powiatowej jednostki budżetowej pod nazwą 
Powiatowe Centrum Integracji Społecznej w Górnie i nadania jej statutu. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (1) Stanisław Kula 
NIEOBECNI (1) Janusz Płodzień 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XIV/127/25 w sprawie utworzenia powiatowej 
jednostki budżetowej pod nazwą Powiatowe Centrum Integracji Społecznej w Górnie i 
nadania jej statutu została podjęta.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję. Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Spraw Gospodarczych i 
Transportu.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 



 

Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada podjęła uchwałę Nr XIV/128/25 w sprawie wniesienia 
skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/61/24 Rady Powiatu 
Rzeszowskiego z dnia 30 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 
zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa drogi powiatowej łączącej drogę powiatową Nr 
1407R z drogą krajową nr 19 – opracowanie wielobranżowej dokumentacji 
projektowej. 

Przewodniczący T. Wojton przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, uzyskał on pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych 
i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Spraw Gospodarczych i Transportu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr VII/61/24 Rady Powiatu 
Rzeszowskiego z dnia 30 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na 
zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa drogi powiatowej łączącej drogę powiatową Nr 
1407R z drogą krajową nr 19 – opracowanie wielobranżowej dokumentacji projektowej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała Nr XIV/129/25 w sprawie uchylenia uchwały Nr 
VII/61/24 Rady Powiatu Rzeszowskiego z dnia 30 września 2024 r. w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania na zadanie inwestycyjne pn.: „Budowa drogi powiatowej łączącej  drogę 
powiatową Nr 1407R z drogą krajową nr 19 – opracowanie wielobranżowej dokumentacji 
projektowej została podjęta. 



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na aktualizację 
dokumentacji projektowej dla zadania: Budowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 
1416R wraz ze skrzyżowaniami dróg gminnych oraz rozbudową drogi wojewódzkiej nr 
878 i rozbudową drogi gminnej nr 108972R wraz z infrastrukturą towarzyszącą i 
usunięciem kolizji sieci i urządzeń obcych w ramach inwestycji pn.: „Budowa 
obwodnicy miasta Tyczyn”. 

Przewodniczący zwrócił uwagę, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, został on pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisję Spraw Gospodarczych 
i Transportu,  

Radni nie zgłosili uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na aktualizację dokumentacji 
projektowej dla zadania: Budowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1416R wraz ze 
skrzyżowaniami dróg gminnych oraz rozbudową drogi wojewódzkiej nr 878 i rozbudową 
drogi gminnej nr 108972R wraz z infrastrukturą towarzyszącą i usunięciem kolizji sieci i 
urządzeń obcych w ramach inwestycji pn.: „Budowa obwodnicy miasta Tyczyn”. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/130/25 w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązania na aktualizację dokumentacji projektowej dla zadania: 
Budowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1416R wraz ze skrzyżowaniami dróg gminnych 
oraz rozbudową drogi wojewódzkiej nr 878 i rozbudową drogi gminnej nr 108972R wraz z 
infrastrukturą towarzyszącą i usunięciem kolizji sieci i urządzeń obcych w ramach 
inwestycji pn.: „Budowa obwodnicy miasta Tyczyn”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na inwestycje na drogach 
powiatowych. 

Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, ten projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw 
Społecznych i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Spraw Gospodarczych  
i Transportu. 



 

Radni nie mieli pytań w tej sprawie.  

czy radni mają uwagi lub pytania do projektu uchwały, 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązań na inwestycje na drogach 
powiatowych. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr XIV/131/25 w sprawie 
zaciągnięcia zobowiązań na inwestycje na drogach powiatowych. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na rok 2025. 

Przewodniczący T. Wojton wskazał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję. Przed sesją Zarząd przedłożył autopoprawki do tego 
projektu. Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa 
Publicznego, Komisji Spraw Gospodarczych i Transportu oraz Komisji Budżetowo-
Finansowej. Komisja Budżetowo-Finansowa pozytywnie zaopiniowała autopoprawki do 
budżetu, a pozostałe komisje nie wniosły uwag w tej sprawie. 

Radni nie zgłosili uwag do proponowanych zmian w budżecie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 



 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/132/25 w sprawie 
zmian w budżecie Powiatu na rok 2025. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Rzeszowskiego na lata 2025-2031. 

Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie 
wraz z materiałami na sesję, a przed sesją Zarząd przedłożył autopoprawki do tego 
projektu. Projekt zmian w WPF uzyskał pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych 
i Bezpieczeństwa Publicznego, Komisji Spraw Gospodarczych i Transportu oraz Komisji 
Budżetowo-Finansowej.  

Radni nie zgłosili uwag w tej sprawie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 
Rzeszowskiego na lata 2025-2031. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/133/25 w sprawie 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Rzeszowskiego na lata 2025-2031 

11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przewodniczący poinformował, że do Rady Powiatu wpłynęła petycja zawarta w 
odwołaniu od decyzji Starosty Rzeszowskiego z dnia 27 lutego 2025 r. AB.6740.3. (301, 
302, 304, 305).2024.  

Petycja została skierowana do Komisji Skarg, Petycji i Wniosków, która rozpoznała ją na 
posiedzeniu w dniu 19 maja 2025 r.  i przyjęła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
Komisja wnioskuje do Rady Powiatu o uznanie skargi za bezzasadną i przekazuje 
stosowny projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Radny Jan Lech zapytał, czego dotyczy petycja? 



 

Przewodniczący Komisji Wiesław Dudek wyjaśnił, że petycja dotyczyła pozwolenia na 
budowę. Na działce sąsiadującej z działką wnoszących  petycję Starosta wydał 
zezwolenie na budowę budynku. Ci państwo kwestionują je, gdyż budynek będzie 
oddziaływał na ich działkę. Jednak pozwolenie zawiera wszystkie wymagane elementy, 
nie można było zatem ograniczyć prawa właściciela do korzystania z jego działki. Stąd 
decyzja komisji, aby tę petycję odrzucić. Wszystkie materiały i wyjaśnienia są dostępne 
na e-sesji. 

Przewodniczący Tomasz Wojton dodał, że w posiedzeniu uczestniczył dyrektor Wydziału 
Architektury i Budownictwa, a dokumenty w tej sprawie były konsultowane z prawnikiem. 

Dalszych uwag ani pytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/134/25 w sprawie 
rozpatrzenia petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
przekazania zarządzania drogami powiatowymi (Boguchwała) 

Przewodniczący przypomniał, że radni otrzymali projekt uchwały w tej sprawie przed 
sesją, ten projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji Budżetowo-Finansowej. Pozostałe 
komisje były informowane, że taki projekt zostanie przez Zarząd złożony i nie wniosły 
uwag w tej sprawie.  

Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
przekazania zarządzania drogami powiatowymi (Boguchwała) 

Wyniki głosowania: 
ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (27) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 



 

Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz 
Więcek, Tomasz Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący ogłosił, że Rada Powiatu podjęła uchwałę Nr XIV/135/25 w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przekazania zarządzania drogami 
powiatowymi (Boguchwała). 

13. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie między sesjami oraz z wykonania 
uchwał Rady Powiatu. 

Przewodniczący przypomniał, że takie sprawozdanie zostało przez Starostę złożone 
i radni mogli się z nim zapoznać. 

Nie zgłoszono uwag w tej sprawie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Zarządu 

Przewodniczący poinformował, że wpłynęła rezygnacja pana Zbigniewa Sycza z funkcji 
członka Zarządu. 

Przyjęcie rezygnacji następuje zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym.  
Na e-sesji radni otrzymali projekt uchwały. 

Radni nie mieli uwag w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji z funkcji członka Zarządu 

Wyniki głosowania: 
ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (25) Jerzy Bednarz, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława Czachor-Kustra, 
Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona Janowska, Krzysztof 
Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna Lorenz-Filip, Łukasz 
Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Renata Pyś, Marek Sitarz, Lucyna 
Sokołowska, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz Wojton, Anna 
Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Rafał Białorucki, Stanisław Pado 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (2) Stanisław Kula, Janusz Płodzień 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr XIV/136/25 w sprawie przyjęcia 
rezygnacji członka Zarządu Powiatu Rzeszowskiego. 



 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu 

Przewodniczący przypomniał, że na pierwszej sesji w dniu 7 maja 2024 r. została wybrana 
komisja skrutacyjne w składzie: Anna Wolska, Antoni Ossoliński i Rafał Białorucki. 
Zaproponował, aby  głosowanie przeprowadziła ta sama komisja, jej członkowie wyrazili 
zgodę na prace  w tej komisji.  

Głosowanie odbędzie się w trybie tajnym, na kartach do głosowania.  

Wobec braku sprzeciwu co do składu komisji Przewodniczący poprosił komisję o zajęcie 
miejsc przy osobnym stoliku. Przypomniał, że zasady i tryb wyboru członków Zarządu 
zostały przez Radę przyjęte na sesji w dniu 7 maja 2024 r.  

Następnie poprosił Starostę, aby zgłosił kandydata na członka Zarządu. 

Starosta Krzysztof Jarosz zgłosił kandydaturę pani Magdaleny Kluz-Międlar, z zawodu 
nauczycielki, zaangażowanej w życie lokalnej społeczności. 

Kandydatka wyraziła zgodę na kandydowanie i zapowiedziała, że jeśli zostanie wybrana 
do Zarządu zrezygnuje z pracy w Komisji Rewizyjnej. Podziękowała za okazane jej 
zaufanie i zadeklarowała zaangażowanie w pracy. 

Przewodniczący poprosił komisje skrutacyjną o przygotowanie kart do głosowania 
i  przeprowadzenie głosowania. 

Wszyscy radni obecni na sali oddali głos. Przewodniczący zarządził przerwę w obradach,  
na czas liczenia głosów. 

Po przerwie wznowił obrady i poprosił komisję skrutacyjną o ogłoszenie wyników 
wyborów . Przewodnicząca komisji Anna Wolska odczytała protokół z głosowania. Pani 
Magdalen Kluz-Międlar otrzymała 18 głosów za, 6 przeciwnych i 3 wstrzymujących 
i została wybrana na członka Zarządu Powiatu Rzeszowskiego. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada podjęła uchwałę Nr XIV/137/25 w sprawie wyboru 
członka Zarządu Powiatu Rzeszowskiego, odczytał podjętą uchwałę, podpisał ją i wraz ze 
Starosta wręczył nowowybranemu członkowi Zarządu. 

Pani Magdalena Kluz-Międlar podziękowała za wybór. 

16. Wnioski i oświadczenia radnych, sprawy różne. 

Senator RP Józef Jodłowski pogratulował wyboru p. M. Kluz-Międlar i podziękował za 
pracę jej poprzednikowi. Podkreślił zaangażowanie Zarządu, a zwłaszcza Starosty 
w wykonywaną pracę. Wyraził również uznanie dla działań Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Rzeszowie. 

Przewodniczący wskazał, że na e-sesji radni otrzymali również skargę Spółki JK – jednak 
dziś na posiedzeniu przedstawiciel Spółki wycofał skargę, dlatego nie była ona 
rozpatrywana. 

Radny Jan Lech zapytał czy Urząd Gminy w Trzebownisku skierował do Starosty bądź jego 
służb sprawy przystanku autobusowego przy drodze powiatowej w msc. Tajęcina. Jest on 
usytuowany w niebezpiecznym miejscu, tuż przy ostrym zakręcie. Zdarzyło się tam już 
kilka potrąceń, dzieci i osób starszych. Mieszkańcy wnoszą o przesunięcie przystanku. 



 

Brak jest tam zatoki autobusowej. Nie jest możliwe usytuowanie przejścia z uwagi na brak 
chodnika. 

Kolejne pytanie - czy będzie realizowane przykrycie 200 m rowu i budowa odcinka 
chodnika przy drodze w msc. Stobierna, jest to również niebezpieczne miejsce z uwagi na 
ruch ciężkich samochodów przewożących kruszywo. 

Zapytał również o sprzątanie dróg z piasku i kruszywa , które wysypują się z pojazdów – 
należy zobligować do tego te firmy. 

Dyrektor Marek Radion wskazał, że działalność ZDP jest uregulowana przepisami. 
Przystanki autobusowe pozostają w gestii samorządów gminnych, gmina powinna więc 
podjąć uchwałę w tej kwestii. 

Co do kontynuacji chodnika w Stobiernej uchwała Rady Gminy w Trzebownisku w sprawie 
pomocy finansowej na budowę chodników jest przyjmowana na tej sesji Po 
wprowadzeniu tej pomocy do budżetu i zawarciu umowy z gminą ZDP będzie mógł 
wszcząć postępowanie dot. przygotowania dokumentacji na to zadanie. Brak jest jednak 
środków na samo zadanie. Zwrócił również uwagę, że gmina która dofinansowuje budowę 
chodników ma inicjatywę we wskazaniu lokalizacji tego zadania. Gmina nie wskazała 
chodnika w Stobiernej ale budowę chodnika w Łukawcu, Łące oraz poprawa 
bezpieczeństwa w rejonie szkoły w Trzebownisku, oraz ew. budowę ścieżki rowerowej w 
stronę Łąki.  

Utrzymanie letnie, w tym czyszczenie nawierzchni – przetarg na to zadanie był ogłoszony 
już w styczniu. ZDP realizuje dwa rodzaje zamówień publicznych: inwestycje i usługi. Są 
inne progi, dużo wyższa w przypadku inwestycji., w przypadku usług nieco ponad mln zł. 
Powiat musi takie postępowanie przeprowadzić przez Biuletyn Zamówień Publicznych, 
co trwa con. półtora miesiąca, z reguły jest to ok. 3 miesięcy. Takich zamówień ZDP 
prowadzi ok. 100 rocznie. Ostatnio zdarzyło się, że firma, której oferty niw wybrano 
odwołała się do Krajowej Izby Odwoławczej, na skutek tego ZDP będzie musiał ponownie 
dokonać wyboru wykonawcy. ZDP rozważa powrót do zawierania umów wieloletnich na 
utrzymanie dróg. 

Radny Jan Lech podkreślił, że sprzątać drogi powinny firmy przewożące kruszywo, 
regularnie i na własny koszt. 

Co do lokalizacji przystanków to wskazał, że zarządcą dróg powiatowych jest powiat, nie 
należy więc oczekiwać na podjęcie uchwał przez gminę, ale przyjrzeć się problemowi 
i podjąć odpowiednie działania. 

Dyrektor ZDP wskazał, że jako urzędnik musi kierować się prawem. 

Starosta K. Jarosz zapewnił, że dokumentacja na zadanie w Stobiernej zostanie 
wykonana, postara się, aby znalazły się na to pieniądze.  Wskazał, że w tym roku jest mniej 
realizowanych zadań, również przez powiat, stąd liczba ofert jest większa i oferenci 
starają się  doprowadzić do podpisania umowy. Wyraził nadzieję, że oferent z zawartej 
umowy się wywiąże. Zapowiedział, że będzie chciał jeszcze w tym roku zabezpieczyć 
środki na umowy wieloletnie na utrzymanie dróg powiatowych.  

Starosta wskazał, że pojawiają się pogłoski nt. tworzenia centrów integracji 
cudzoziemców – zapewnił, że takie na terenie powiatu nie powstaną. W Centrum 



 

Integracji Społecznej w Górnie zostaną stworzone warsztaty w celu aktywizacji 
mieszkańców powiatu. Nie było też wniosków do powiatu aby takie miejsca 
przygotowywać. Prosi o przekazanie tych informacji mieszkańcom. 

Radna Anna Wolska zauważyła, że w gminach powiatu rozpoczyna się cykl imprez 
kulturalnych i mieszkańcy będą zgłaszać, gdzie jest potrzeba wykoszenia poboczy. 
Zaproponowała, aby porozumieć się z gminami w tej sprawie, które również koszą dwa 
razy do roku przy swoich drogach.  

17. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Przewodniczący poinformował, że do protokołu nie wpłynęły poprawki 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
ZA (26) Jerzy Bednarz, Rafał Białorucki, Małgorzata Budzyń, Tadeusz Chmiel, Bogusława 
Czachor-Kustra, Damian Drąg, Grażyna Drążek, Wiesław Dudek, Jurek Faraś, Iwona 
Janowska, Krzysztof Jarosz, Magdalena Kluz-Międlar, Małgorzata Kowal, Jan Lech, Anna 
Lorenz-Filip, Łukasz Obara, Antoni Ossoliński, Tadeusz Pachorek, Stanisław Pado, 
Renata Pyś, Marek Sitarz, Zbigniew Sycz, Artur Szczutek, Mariusz Więcek, Tomasz 
Wojton, Anna Wolska 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (3) Stanisław Kula, Janusz Płodzień, Lucyna Sokołowska 

18. Zamknięcie sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Tomasz Wojton zamknął obrady. 
 

Protokołowała: Semira Kaniuczak 
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